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POROČILO 

o delovanju v AGE Platform v letu 2021 ( Evropska /EU/ mreža organizacij 

starejših in za starejše) 

Upravni Svet je imel dva sestanka - 8. aprila in 19. oktobra, ter eno redno in eno izredno 

zasedanje Generalne skupščine - 5. junija n 17. novembra.  

Vsi sestanki AGE v tem letu so bili virtualni. Sestanki EGE potekajo v angleškem jeziku s 

simultanim prevajanjem v francoščino. 

 

Dnevni redi so vsebovali: 

Načrtovanje in spremljanje uresničevanja celotnega programa dejavnosti ter podrobneje 

večjih programskih akcij ter projektov; Finančni načrti in realizacije; evalvacijska poročila; 

statutarne spremembe;  stanje in gibanje članstva, sprejem novih članic; Strategija 2022 do 

2025; organizacija in delovanje delovnih skupin;  Komunikacijska strategija; dokumenti in 

pobude Evropske komisije  in Evropskega parlamenta, povezane z izzivi starejših;  človekove 

pravice in delovanje AGE v OEWGA (Odprta delovna skupina za staranje ZN) in v ustreznih 

agencijah ZN; letna konferenca AGE; poročila predsedujočih  Svetu EU in  informacije o 

njihovih programih; izmenjava informacij članic… 

 

Glasovanja  potrebna v točkah odločanja, so se odvijalo online. O spremembah Statuta 

nismo odločali, ker je po belgijski zakonodaji za to potrebna fizična prisotnost. Predlagane 

spremembe  vsebujejo uskladitev z novostmi v belgijski zakonodaji in omogočajo nadaljnje 

delovanje  organizacij  iz Združenega kraljestva  v AGE. 

 

Udeležila sem se vseh zasedanj razen enega sestanka sveta, ki je bil v času mojega bivanja v 

zdravilišču. O zasedanjih in sprejetih dokumentih sem pripravila informacije za ZDUS plus. 

Članstvo v Upravnem svetu pomeni tudi  sodelovanje v skupnih akcijah, izpolnjevanje raznih 

vprašalnikov in  prispevanje mnenj. Pri teh nalogah je aktivno  sodelovala Dijana Lukić. 

Moje delovanje v AGE je bilo v letu 2021 obogateno s  članstvom  in sodelovanjem v delovni 

skupini za pripravo Strategije AGE 2022 do 2025, ki je začela z delom že  v 2020,  sam akt pa 

je bil sprejet v 2021, skupaj s Komunikacijsko strategijo, kjer je sodeloval tudi Črt Kanoni.    

Nastopila sem na dveh AGE virtualnih predstavitvah:  »O  OEWGA in Konvenciji ZN«  

 



 
 

( človekove pravice starejših), ki je bila  9. marca in  na »Dolgotrajni oskrbi, primer Slovenije«, 

23. novembra.   Šlo je za posredovanje slovenskih izkušenj in prakse. Pri dolgotrajni oskrbi je 

sodelovala tudi Rosvita Svenšek.   

 

Obsežnejše angažiranje je bila priprava mednarodne konference v času slovenskega 

predsedovanja Svetu EU, kjer je bil osnovni nosilec MDDSZ, sodelovali pa  AGE in ZDUS. 

Iniciativa je izhajala iz dogovora v letu 2019, priprave pa so potekale  že v letu 2020, 

intenzivno pa predvsem v letu 2021 skupaj z izvedbo.  Udeležila sem se   zasedanja 

Izvršilnega odbora AGE, 18. marca., kjer sem poročala o pripravah na  konferenco,   prvotno 

predvideno za oktober 2021.  Planirana  je bila kot dogodek  v živo, zato  so potekale številne 

in raznolike oblike priprav. Sama sem sodelovala v celotnem procesu priprav, predvsem pa  

sem se ukvarjalo  z zasnovo in oblikovanjem vsebine, v stalnih stikih z MDDSZ. Dijana Lukič  

se je vključila  pri vprašanjih logistike. To potem ni bilo več aktualno, ker  je bila po odločitvi 

slovenskega organizacijskega odbora predsedovanja konferenca  18. novembra 2021 

izvedena virtualno.  

 


